
یاغی از وسط جاده خرمشهر برگشت

 هاشمی نسب نام کریمی 
را شنید، منصرف شد

آمار امیدوارکننده اسماعیل؛ 12 دربی، 8 برد

رگ خواب همشهری ها 
در دستان کارتال

انتخابات فدراسیون فوتبال سر موعد برگزار می شود

 دنیامالی: دوست ندارم 
دربی مساوی شود

نادو به دنبال کنترل بیشتر در فوتبال

حضور مأموران 
ضددوپینگ در دربیدربی

iranvarzeshii

تومان    قیمت: 10000  شماره 7779     هشتم    و  بیست  سال   چهارشنبه 8 اسفند 1403  27 شعبان 1446   

نسخه شوکه کننده آبی ها ؛ فیروز جدی ترین گزینه موقت سرمربیگری دربی

گزارش سرمقاله

خبر و مصاحبه

هفته بیست و سوم لیگ آزادگان

 تساوی بازی بزرگ 
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روز گذشـــته رقابت های حســـاس هفته بیســـت و ســـوم 
برگـــزار شـــد و نتایـــج قابـــل توجهی به دســـت آمـــد. در 
مهم تریـــن بازی دیـــروز، دو تیـــم مدعی پیـــکان و فجر به 
مصاف هـــم رفتند. دقیقه 74 شـــاگردان پیروز قربانی گل 
اول را زدند و در دقیقه 2+90 مهدی شـــریفی از روی نقطه 
پنالتی گل تســـاوی را زد. این تصمیم داور اعتراض شدید 

تیم شـــیرازی را به همراه داشـــت.
اما ســـایپا که آمـــده بود با پیـــروزی مقابل نیـــروی زمینی 
جایگاهش را در جدول بهبود و بـــه جمع مدعیان اصلی 
برگـــردد، فکـــرش را نمی کـــرد که بـــازی را به شـــاگردان 
مصمم فرشـــاد پیـــوس واگـــذار کنـــد. نیـــروی زمینی در 
دقیقـــه 53 با یک ســـانتر خـــوب از جناح راســـت از بلال 
میرزاعلـــی و اشـــتباه گلـــر ســـایپا توانســـت بـــه گل اول 
برســـد. در ادامه فشـــار ســـایپا بیشتر شـــد اما تلاش دو 
تیم اتفـــاق خاص دیگـــری را به همـــراه نداشـــت و بازی 
بـــا نتیجه یک بـــر صفر به ســـود نیـــروی زمینی بـــه پایان 
رســـید. بـــا این پیـــروزی آنهـــا تا حدود بســـیار زیـــادی به 

بقا امیدوار شـــدند.
آریو اسلامشـــهر که نتایج بســـیار خوبـــی را در هفته های 
گذشـــته به دســـت آورده بـــود، دیـــروز به دیـــوار محکم 
نوشـــهری ها برخورد کرد. تـــلاش هر دو تیـــم در پایان 90 

دقیقه گلـــی به همراه نداشـــت.
امـــا در انتهـــای جدول یـــک بازی حســـاس دیگـــر را هم 
شـــاهد بودیم. عرفان گلشـــنی در دقیقه 27 تیم شهرراز 
را پیـــش انداخـــت و درهفتمیـــن دقیقـــه وقت های تلف 
شـــده و کمی قبل از ســـوت پایان بازی این علی محمدی 

بود کـــه کار را به تســـاوی یک بر یک کشـــاند.
مهـــدی رجـــب زاده ســـرمربی پـــارس جنوبی جـــم انگار 
منتظر اولتیماتوم هفته گذشـــته از ســـوی باشگاه بود. او 
بعد از پیـــروزی در بازی قبلی، دیروز هـــم داماش گیلان 
را از پیـــش رو برداشـــت. دقیقـــه 15 حمیدرضا نـــادری از 
روی نقطـــه پنالتـــی، گل اول را زد و دو دقیقـــه بعد همین 
بازیکـــن گل دوم را زد. دامـــاش دقیقه 48 با اشـــتباه گلر 
پارس جنوبـــی و فرصت طلبی اســـماعیل فطرتی یکی از 

گل هـــای خورده را جبـــران کرد.
در پرگل تریـــن بازی دیروز هم مس کرمـــان مقابل بعثت 
کرمانشـــاه به تســـاوی 2-2 رضایـــت داد. در آخرین بازی 
هـــم تیم صنعت نفت فرصت مناســـب کم کـــردن فاصله 
با صدر را با تســـاوی مقابـــل پالایش نفـــت بندرعباس از 

دست داد.

خاصیت »شام ایرانی«
روزگاری که فوتبال کشورهای حوزه خلیج فارس را مسخره می کردیم در دل 
تاریخ، دفن شد. همه آن روزها گذشت. حالا تا دلتان بخواهد این فوتبال، 
سوژه برای حال خوش دارد. کنکاش در دل اخبار، آنقدر نکته به شما می دهد 

که سرگرم شوید.
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال، قسم خورد که با رؤسای هیأت ها در 
تماس نیست. او البته نکته عجیب دیگری هم گفت: »کلاً به ویلموتس 50 

میلیارد دادیم«!!
همین دو جمله برای آنکه از فرط تعجب، گریبان چاک کنیم کافی است.

ــنبه ملت تباه شد برای آنکه  ــ ــتید. تمام دوش ــ دربی را هم که در جریان هس
ــود یا خیر. دقت کنید. مهمترین بازی باشگاهی  ــ بدانند دربی برگزار می ش

ایران معلوم نبود برگزار می شود یا نه!
ــد مترجم کارتال، پرسپولیسی نیست و در  ــ ــگاه پرسپولیس متوجه ش ــ باش

آستانه دربی اخراجش کرد.
ــغول تلفن زدن بود. با  ــ ــتقلال هم تمام دیروز مش ــ ــگاه اس ــ مدیرعامل باش
ــاید یکی قبول کند روی نیمکت بنشیند. سرانجام  ــ همه تماس گرفت تا ش
ــتند فیروز کریمی را که چند شبی است با برنامه شام ایرانی میهمان  ــ توانس
خانه های مردم ایران است، به عنوان سرمربی معرفی کنند. همین خبر کافی 
بود تا هاشمی نسب که پذیرفته بود روز دربی روی نیمکت بنشیند، انصراف 
خود را اعلام کند. باور می کنید؟ همه اینها دو روز مانده به دربی اتفاق افتاده. 
انگار آنها که مدیران فعلی باشگاه استقلال نام گرفته اند اصلاً نمی دانند کجا 

هستند و این تیم چه سابقه و پیشینه ای دارد.
کاملاً ریل عوض شده. کشورهای عربی رفته اند در جغرافیای فوتبال حرفه ای 
و مدرن دنیا و ما روی ریل آنها، تصمیم هایی می گیریم و حرف هایی می زنیم 
که اسباب خنده دیگران فراهم شود. حال ما خراب است. کسی حواسش 
نیست ولی آنچه در حال ویران شدن است، فوتبال مظلوم کشور ما است.

مجید سلطانی نایینی
روزنامهنگار

بندهای جدید درخواستی را قبول نکردیم

باشگاه استقلال: منتظر پاسخ نهایی ماتزاری هستیم
با وجود اخبار و شایعاتی که درباره تغییرات نیمکت و کادرفنی استقلال برای بازی دربی 
به گوش رسید و در رسانه ها بازتاب داشت، شب گذشته باشگاه استقلال در اطلاعیه ای 

اعلام کرد، همچنان دنبال توافق نهایی با ماتزاری هستند.
در این اطلاعیه آمده اســت: »به اطلاع هواداران محترم باشــگاه استقلال می رساند، به 
دنبال نظرخواهی های اولیه از هواداران و بررســی مصالح باشــگاه بزرگ اســتقلال، طی 
ســه هفته گذشــته مدیران باشگاه اســتقلال به منظور دســتیابی به توافق نهایی و آغاز 
یــک همکاری بلندمدت در حوزه فوتبال، جلســات فشــرده ای را با آقــای والتر ماتزاری و 
همکارانــش به صــورت مجازی و حضــوری برگزار کردنــد که در جریان این نشســت های 
تخصصــی موضــوع همکاری فیمابین به صورت ویژه بررســی و به توافقات مهمی دســت 

پیدا کردیم. 
متأسفانه برخی کارشکنی ها، سنگ اندازی ها و ارسال پیام های غیرواقعی از فضای داخلی 
به ایشــان باعث شــد طرف مقابــل در توافق به عمل آمــده برای ایجاد اطمینان بیشــتر 
بندهای جدیدی را به توافق قبلی بیفزاید. بندهای جدید مطابق با توافقات و تفاهمات 
اولیه نبوده و به همین دلیل مدیران باشگاه استقلال و اعضای هیأت مدیره در راستای 
دفاع از حقوق مادی و معنوی باشگاه، با بهره گرفتن از مشاوره های تیم حقوقی و وکلای 
باشگاه استقلال با برخی از آنها موافقت نکردند و دلایل این امر امروز به وی اعلام شد و 
اکنون منتظر پاســخ نهایی او هستیم. هیأت مدیره استقلال با توجه به تجارب ناموفق 
قبلــی در مورد حضور برخی مربیان خارجی، به دنبال دســتیابی به یــک توافق ایده آل و 
کاملاً حرفه ای در راســتای منافع کلان باشــگاه اســتقلال اســت، بنابراین همچنان باب 
گفت وگو برای دســتیابی به نتیجه دلخواه را باز گذاشته است. امید است در ادامه روند 
مذاکــرات در روزهای پیش رو توافق کامل میان طرفیــن انجام و در نهایت منجربه عقد 
قرارداد رسمی شود تا هواداران استقلال شاهد حضور آقای والتر ماتزاری و دستیارانش در 
کادرفنی استقلال باشند. اعضای هیأت مدیره استقلال به هواداران عزیز باشگاه استقلال 
اطمینان خاطر می دهند که با حساسیت فراوان و در نظر گرفتن تمامی جوانب مادی و 
ع وقت نتیجه را به اطلاع هواداران خواهند رساند.« معنوی این موضوع را پیگیری و در اسر
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هاشمی نسب نام کریمی را شنید، منصرف شد
خبر این بود: »مهدی هاشمی نسب روز دربی روی نیمکت استقلال«، اتفاقی 
که خوشایند هواداران این تیم بود. این تصمیم احساسی برای بالا بردن توان 
روحی-روانی تیم گرفته شد. یاغی آبی ها که کنار خانواده و در جنوب کشور 
حضور داشت، بعد از تماس مدیریت باشگاه آمادگی اش را اعلام و بلافاصله با 
خودروی شخصی به سمت تهران حرکت کرد. طبق قرار او بعد از عقد قرارداد 
باید در تمرین حاضر می شــد. باشگاه هم مصمم بود که همین امروز صبح 
کارت مربیگری او را دریافت کند تا هیچ مشکلی برای نشستن روی نیمکت 

استقلال در دربی نداشته باشد.
اما فقط چند دقیقه بعد از رســانه ای شــدن این خبر، خبری دیگر از اردوگاه 
استقلال مبنی بر حضور فیروز کریمی به عنوان سرمربی موقت روی نیمکت 
اســتقلال در روز دربی رســانه ای شد. البته مسئولان اســتقلال صبح دیروز 
ابتــدا ســراغ آندرانیک تیموریــان رفتند و پس از شــنیدن پاســخ منفی او با 
گزینه های دیگرشان مذاکره کردند. در حالی که خیلی ها قطعی بودن خبر 
حضــور کریمی را پیگیری می کردند خبر جدیدتری همه را شــوکه کرد. خبر 
جدیدتر این بود که هاشمی نسب در مسیر خرمشهر به تهران از تصمیمش 
 منصرف شده و ظاهراً از پلیس راه خرمشهر به سمت منزل پدرش برگشته 

است.
حــالا اســتقلالی ها پیگیــر این خبــر و دلیــل آن بودند. بدون شــک مهدی 
هاشمی نسب یک روز که شاید خیلی هم دور نباشد درباره انصرافش از این 
تصمیم صحبت خواهد کرد، اما در فاصله 24ســاعت تا شــروع دربی نباید 
از او انتظــار داشــت که حرفی بزند که شــاید آرامش و تمرکز اســتقلال بهم 
بخورد. به همین دلیل فقط به این جمله بســنده کرد که: »می خواســتم به 
استقلال بیایم ولی قسمت نشد، از بابت این موضوع از هواداران استقلال 
عذرخواهی می کنم. من تا ابد سرباز استقلال هستم و برای این تیم در همه 

شرایط آرزوی موفقیت می کنم.«

احمد دنیامالی وزیر ورزش و جوانان در حاشیه نشست 
هیأت رئیســه فدراســیون بین المللی ورزش زورخانه ای 
اعلام کــرد، از برنامه هــای فدراســیون بین المللی برای 
ترویــج ورزش باســتانی ایــران حمایت می کنــد. احمد 
دنیامالی که در این نشست حضور پیدا کرده بود، گفت: 
»بیســت ســال پیش برای ترویج ورزش ملی و باســتانی 
ایــران در ســطح جهان این فدراســیون راه اندازی شــد. 
حــالا بعــد از بیســت ســال شــاهد ورود جوانــان در این 
ورزش هستیم که جذابیت های این مجموعه را افزایش 

داده است.«
احمد دنیامالی با بیان اینکه از میزبانی مسابقات قهرمانی 
آســیا در ورزش زورخانــه ای حمایت می کنــد، ادامه داد: 
»طبق تصمیماتی که گرفته شــده قرار اســت مسابقات 
ورزش هــای زورخانه ای در ایــران برگزار شــود و ما هم از 
برگزاری این رقابت ها حمایت می کنیم. حتی پیشــنهاد 
دادم که در صورت امکان تیم هایی را خارج از قاره آســیا 
دعوت کنند که ما هم شرایطش را برای میزبانی داریم و 
هم بسیار خوب خواهد بود که این مسابقات با شکوه در 

ایران برگزار شود.«

دنیامالی در پاسخ به این سؤال که چه راهکاری برای رفع 
اختلاف نظرهای موجود بین فدراسیون ملی و فدراسیون 
بین المللی که همواره وجود داشته در نظر دارد، گفت: »در 
ســال های اخیر اختلاف نظرهایی به وجــود آمده و بعضاً 
تصمیماتــی هم اتخاذ شــد اما تزکیه نفس ســرلوحه این 
ورزش است و دوســتان هم آن را سرمشق خودشان قرار 
بدهند. خیلی از کسانی که این مجموعه را تأسیس کردند 
الان از دنیا رفته اند و در واقع این صندلی ها به کســی وفا 
نمی کند. مهندس مهرعلیزاده و ســردار باران چشمه هر 
دو از دوســتان قدیمی و عزیز بنده هستند و از هر دو نفر 
ممنون هستم که در جلساتی که داشتیم به توصیه های 
بنده توجه کردند و الان اختلافی بین دو مجموعه نیست 
و حتماً با وفاق ملی و همکاری با هم ســعی می کنند این 
ورزش را هم در بخش ملی و هم در بخش بین المللی به 

بهترین سطح برسانند.«
احمــد دنیــا مالــی وزیــر ورزش دربــاره احتمــال تعویــق 
انتخابات فدراســیون فوتبال و حواشــی بــه وجود آمده 
گفــت: »با توجه به ســابقه ای کــه بنــده در ورزش دارم، 
اعتقاد دارم یکی از کم حاشــیه ترین انتخابات ورزشــی را 

شــاهد هســتیم. درباره تعویق انتخابات هم باید بگویم 
که ما قصد داریم که انتخابات فدراســیون فوتبال را سر 
موعد مقرر برگزار کنیم. دوســتانی که به روند انتخابات 
فدراســیون فوتبــال اعتراض داشــتند، در حال پیگیری 
اعتراض شــان هســتند اما با توجه به شناختی که از این 
دوســتان دارم باید بگویم که آنها منافع ملی را به منافع 
شخصی ترجیح می دهند. برای همین خیال من و جامعه 
ورزش از ایــن بابــت راحت هســت. بعــد از انتخابات در 
کنار فدراســیون فوتبال هستیم و ســعی می کنیم وفاق 
داشته باشیم و به پیشرفت فوتبال کمک کنیم. من هم 
به اصلاح امور خوشــبین هستم و هم به منظم تر برگزار 
شدن مسابقات. امیدوارم که در مجموع نتیجه انتخابات 
هر چه باشــد به پیشــرفت و موفقیت جوانان کشورمان 
کمک کند. فکر می کنم، سال آینده خبرهای بسیار خوبی 

هم در فوتبال و هم در سایر رشته ها خواهیم داشت.«
وزیــر ورزش در پایــان در خصوص نتیجه بازی حســاس 
اســتقلال و پرسپولیس گفت:»من نسبت به نتیجه این 
بــازی خوش بین هســتم و دوســت ندارم نتیجــه دربی 

مساوی شود.«

انتخابات فدراسیون فوتبال سر موعد برگزار می شود

دنیامالی: دوست ندارم دربی مساوی شود

 از شام ایرانی 
تا نیمکت استقلال

پیکان یک   فجر سپاسی یک

سایپا صفر  نیروی زمینی یک

آریو اسلامشهر صفر  شهرداری نوشهر صفر

شهرراز شیراز یک   نفت مسجدسلیمان یک

مس کرمان 2   بعثت کرمانشاه 2

پارس جنوبی جم 2  داماش گیلان یک

صنعت نفت آبادان صفر  پالایش نفت بندرعباس صفر

 مظلومی: 
 دربی از النصر 
هم مهم تر 
است

روزبه چشمی یا  رافائل سیلوا  
فردا گل می زنند
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1

2
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بعد از انصراف هاشمی نسب

حسن زاده دستیار موقت کریمی می شود؟
از عصر دیروز باشگاه استقلال با انتخاب سرمربی موقت و دستیار جدید در 
کانون توجه تمامی رسانه ها قرار گرفت. بعد از انتخاب فیروز کریمی به عنوان 
ــرمربی موقت برای دربی روز پنجشنبه و انصراف مهدی هاشمی نسب از  ــ س
بازگشت به نیمکت آبی ها، رضا حسن زاده پیشکسوت و مدافع ملی پوش 
استقلال به عنوان دستیار کریمی در کنار محمد نوازی قرار خواهد گرفت.

کاندیدای پوششی نیستم اما...

بهاروند: روز انتخابات به نفع تاج کنار می روم
حیدر بهاروند درپاسخ به اینکه آیا در انتخابات پیش روی فدراسیون فوتبال 
ــتید، گفت: من پوششی نیستم، برای انتخابات نامزد  ــ نامزد پوششی هس
ــه نفع تاج انصراف می دهم،  ــ ــده ام اما در روز انتخابات به احتمال زیاد ب ــ ش

وقتی آقای تاج هستند من از نامزدی کنار می روم.
وی در مورد صحبت های امیر عابدینی و فضای انتخابات گفت: او خودش 

باید پاسخگو باشد. من نظری در این خصوص ندارم.
بهاروند در مورد برنامه هایش برای حضور در انتخابات گفت: برای انتخابات 

تاج برنامه ها را اعلام کرده و من به نفع تاج انصراف می دهم.

7

6

 دنیزلی: 
 ایمون زاید 
 بمب 
انگیزه بود

برای کارتال آرزوی 
موفقیت دارم


